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Tisztelt Elnök Asszony!

„Akar-e valóban segíteni a szabolcsi almatermelőgazdákon? "
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtan i

Gráf József
földművelésügyi és vidékfejlesztési miniszterhez

Tisztelt Miniszter Úr !

A szabolcsi almatermelő gazdák határozott álláspontja szerint az iparialma-termesztés 2008.
évi termőegyensúly-helyreállításának csekély összeg ű támogatásáról szóló 128/2008 . (X.01 . )
FVM rendelet megalkotása elkapkodott, elhamarkodott volt, s nem szolgálja a gazdá k
érdekeit .

A rendelet a támogatás kifizetésének feltételéül szabott kérelem beadásának határidejét
2008. november 10-i dátummal határozza meg. Kérdezem miniszter úrtól, miért pont
november 10-ét jelölték meg határid őnek? Jelenleg a termés 30%-a, kb . 100.000 tonna nem
került szüretelésre, így a túl korai november 10-i határidő miatt a termésnek ezen része elesik
az igen csekély mértékű támogatástól is .

A gazdák érdekében arra kérem miniszter urat, hogy hosszabbítsák meg a kérelme k
jelenlegi beérkezési határidejét legalább november 30-ig, és a kérelem benyújtásának módjá t
pedig egyszerűsítse a minisztérium .

A fentiek értelmében kérdezem tehát miniszter úrtól: akar-e valóban segíteni a
szabolcsi almatermel ő gazdákon?

Várom válaszát !

Budapest, 2008 . november 6 .

Dr. Simon Miklós
országgyűlési képviselő

az Országgyűlés Elnökének
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